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Postovani,

kao sto svi znamo u nasim saveznim ligama (muskarci) svake godine se povecava broj igraca iz
inostranstva.
Ne bih ulazili ovim putem u dublju analizu da li je to dobro za nas stoni tenis ili nije,nase misljenje
je da nije ,jer igraci iz inostranstva dolaze samo na meceve za klub i vise ih nema u
trenaznom procesu klubova sto bi nadam se svima trebalo da bude cilj .
Ostvari se cilj "opstanak" ili plasman u prvih 6 i gotova sezona,nastavlja se po starom.
Nemamo nista pro�v igraca iz inostranstva ali je jasno da se oni plate za odredjeni broj meceva i
niko nema bas nista od toga sem "rezultata" kluba za koji nastupe i naravno samih igraca koju su
dobrano placeni za svoje nastupe.
Smatramo da je bolje da klubovi koji vec imaju takve budzete i mogu da plate tolike iznose
"strancima" ulazu sredstva u razne projekte za razvoj domacih nasih igraca.
Nas predlog je da svaka ekipa koja zeli da ima stranca pla� STSS iznos od 1.000 eur po sezoni za
nastup svakog stranog igraca u tekucoj sezoni  a da STSS iz tog budzeta pla� klubove koji nemaju
strance i da deo sredstava utrosi na rad sa mladjim igracima.

Stk Vojvodina
Novi Sad
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